



Project Update and Open Office Invitation

November 16, 2017

The Nation Rise Wind Farm Renewable Energy Approval (REA) application was recently posted to the Ontario Environmental Registry (EBR) on November 10th, 2017. This marks the end of the completeness review and the beginning of the technical evaluation by the Ministry of Environment and Climate Change (MOECC) of the submitted REA documentation. With the beginning of the MOECC technical review, the Nation Rise Wind Farm team have posted to the Nation Rise website (nationrisewindfarm.com) the application submission, including the Consultation Report which addresses REA related questions and commentary received from Aboriginal Communities, Agencies, Municipalities and the Public.

The Nation Rise Wind Farm team will be holding open office hours to discuss the project and the submitted REA application. These open office hours will be held at the Finch Arena meeting room (4 John St, Finch, ON K0C 1K0) at the dates and times listed below.

Date	Daytime Hours	Evening Hours
Tuesday, November 28th	10:00am – 2:00pm	5:00pm-8:00pm
Wednesday, November 29th	10:00am – 2:00pm	5:00pm-8:00pm
Thursday, November 30th	10:00am – 2:00pm	5:00pm-8:00pm
Monday, December 11th (Meetings available in French)	10:00am – 2:00pm	5:00pm-8:00pm
Tuesday, December 12th (Meetings available in French)	10:00am – 2:00pm	5:00pm-8:00pm
Wednesday, December 13th (Meetings available in French)	10:00am – 2:00pm	4:00pm-7:00pm

Meeting Request Guidelines

- Please reserve 1-hour timeslots, if more time is desired please let us know.
- Please keep meetings to four or less individuals
- Meetings in French are available, if these time slots do not work for you please let us know
- If you require any special accommodations or access needs please let the team know in advance

Meeting RSVP's

E-mail: nationrise@edpr.com

Phone: (416) 502-9463 ext. 7

Mise à jour sur le projet et invitation au bureau

16 novembre 2017

La demande d'autorisation de projet d'énergie renouvelable (APER) pour le parc éolien Nation Rise a été récemment publiée au Registre environnemental de l'Ontario (CDE) le 10 novembre 2017. Ceci marque la fin de l'examen de conformité et le début de l'évaluation technique par le Ministère de l'Environnement et de l'Action en matière de changement climatique (MEACC) de la documentation de l'APER déposée. Au début de l'examen technique du MEACC, l'équipe de *Nation Rise Wind Farm* a affiché la demande sur le site web Nation Rise (www.nationrisewindfarm.com), y compris le rapport de consultation qui traite des questions et des commentaires reçus des communautés autochtones, des organismes, des municipalités et du public.

L'équipe de *Nation Rise Wind Farm* tiendra des heures d'ouverture pour discuter du projet et de la demande d'APER déposée. Ces heures d'ouverture se tiendront à la salle de réunion de l'aréna Finch (4, rue John, Finch, ON K0C 1K0) aux dates et heures indiquées ci-dessous.

Date	Heures de jour	Heures de soir
Mardi 28 novembre	10:00 – 14:00	17:00 – 20:00
Mercredi 29 novembre	10:00 – 14:00	17:00 – 20:00
Jeudi 30 novembre	10:00 – 14:00	17:00 – 20:00
Lundi 11 décembre (Rencontres disponibles en français)	10:00 – 14:00	17:00 – 20:00
Mardi 12 décembre (Rencontres disponibles en français)	10:00 – 14:00	17:00 – 20:00
Mercredi 13 décembre (Rencontres disponibles en français)	10:00 – 14:00	16:00 – 19:00

Directives de demande de rencontre

- Veuillez s'il-vous-plaît réserver des périodes d'une heure; faites-nous savoir si plus de temps est souhaité.
- Veuillez s'il-vous-plaît tenir des rencontres à quatre personnes ou moins.
- Des rencontres en français sont disponibles; faites-nous savoir si ces créneaux horaires ne fonctionnent pas pour vous.
- Si vous avez besoin d'accommodements ou d'accès particuliers, veuillez en informer l'équipe à l'avance.

RSVP pour une rencontre

Courriel: nationrise@edpr.com

Téléphone: (416) 502-9463 poste 7